

**PENERBANGAN AIR ASIA X EX-KUL  
26 DEC 2013 – 6 JAN 2014 (12H / 10M)**

Hari 0 <b>RABU</b> 25 DEC	- Berkumpul sebelum jam 11.00 malam di Balai Berlepas, LCCT Kuala Lumpur. - Check-in penerbangan ke Jeddah jam 11.20 malam.
Hari 1 <b>KHAMIS</b> 26 DEC	- Berlepas ke Jeddah dengan pesawat D7 170 jam 2.20 awal pagi. - Dijangka tiba di L/Terbang Jeddah jam 7.20 pagi (waktu tempatan). - Para jemaah akan disambut oleh wakil kami. - Perjalanan ke hotel di Madinah dengan menaiki bas. - Tiba di Makkah dan check in hotel.
HARI 2 <b>JUMAAT</b> 27 DEC	- <b>Solat Jumaat di Masjid Nabawi.</b> - <b>Ziarah Dalaman Masjid Nabawi</b> termasuk Raudhah, Maqam Rasulullah (s.a.w), Sayidina Abu Bakar (r.a), Sayidina Umar (r.a), dan Perkuburan Baqi'. (Makan tengahari selepas Solat Jumaat dan makan malam selepas Solat Isyak di hotel)
HARI 3 <b>SABTU</b> 28 DEC	- <b>Ziarah luaran</b> - Ziarah ringkas di sekitar kota Madinah dan tempat-tempat sejarah termasuk Masjid Quba, Masjid Qiblatain (dua kiblat), Perkuburan Para Syuhada, Jabal Uhud, Masjid Tujuh, dan Kebun Tamar. (Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Zohor dan makan malam selepas Solat Isyak di hotel)
HARI 4 <b>AHAD</b> 29 DEC	- Acara bebas.  (Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Zohor dan makan malam selepas Solat Isyak di hotel) <b>TAKLIMAT</b> persediaan perjalanan ke Makkah dan menunaikan Umrah selepas makan malam.
HARI 5 <b>ISNIN</b> 30 DEC	- Sarapan pagi di hotel. - <b>Ziarah Wida'</b> selepas dan 'Check out' hotel selepas Solat Zohor. Bertolak ke Makkah dengan berpakaian ihram. Berhenti di <b>Miqat Bir Ali</b> untuk Solat Sunat Ihram dan berniat Ihram. - Tiba di Makkah, 'Check In' hotel dan makan malam. Seterusnya menyempurnakan Umrah dengan bimbingan Mutawwif.
Hari 6 <b>SELASA</b> 31 DEC	- Jam 7.30 pagi = <b>Ziarah</b> ke Jabal Nur (Gua Hira'), Jabal Thur (Gua Thur), Jabal Rahmah, Padang Arafah, Mina, Muzdalifah, Muaissem dan Masjid Ja'aranah. (tertakluk kepada masa lawatan) <b>Para jemaah boleh berniat ihram di Miqat Ja'aranah bagi menunaikan umrah.</b> (Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Zohor dan makan malam selepas Solat Isyak di hotel)
Hari 7 <b>RABU</b> 1 JAN	- Acara bebas.  (Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Zohor dan makan malam selepas Solat Isyak di hotel)
Hari 8 <b>KHAMIS</b> 2 JAN	- Jam 7.30 pagi = <b>Ziarah</b> ke Hudaibiyah (ladang ternakan unta). <b>Para jemaah boleh berniat ihram di Miqat Hudaibiyah bagi menunaikan umrah.</b> (Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Zohor dan makan malam selepas Solat Isyak di hotel)
Hari 9 <b>JUMAAT</b> 3 JAN	- Acara bebas. - <b>Solat Jumaat di Masjidilharam.</b> (Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Jumaat dan makan malam selepas Solat Isyak di hotel)
Hari 10 <b>SABTU</b> 4 JAN	- Acara bebas. (Sarapan pagi, makan tengahari selepas Solat Zohor dan makan malam selepas Solat Isyak di hotel) <b>TAKLIMAT</b> persediaan perjalanan ke Jeddah & pulang selepas makan malam.
Hari 11 <b>AHAD</b> 5 JAN	- Sarapan pagi dan makan tengahari di hotel. - <b>'Tawaf Wida'</b> dan Check out hotel jam 10.00 malam (tertakluk kepada perubahan). - Perjalanan ke L/Terbang Jeddah dengan menaiki bas. - Check-in penerbangan ke L/Terbang Kuala Lumpur (LCCT) jam 5.15 pagi.
Hari 12 <b>ISNIN</b> 6 JAN	- Berlepas ke Kuala Lumpur dengan pesawat D7 171 jam 8.15 pagi. - Dijangka tiba di L/Terbang Kuala Lumpur jam 10.45 malam.

**"KAMI MENDOAKAN KESEJAHTERAAN TUAN/ PUAN PERGI & PULANG"  
"SEMOGA PARA JEMAAH AKAN MEMPEROLEHI UMRAH YANG MABRUR ..... AMEEN"**

*Shahrul fendy 201113*

**Nota: masa, tarikh dan tempat adalah tertakluk kepada perubahan.**

Daftar Umrah Online - <http://kotasuci.webzone.my>